
Woordje van de voorzitter op de Algemene Vergadering van 02/07/20 

Beste vrienden, 

Welkom op deze algemene vergadering. Het doet me plezier om jullie allemaal 

nog eens terug te zien. Het heeft heel wat voeten in de aarde gehad vooraleer 

we uiteindelijk tot deze algemene vergadering zijn kunnen komen. De 

coronacrisis heeft zichtbaar haar sporen nagelaten, op de organisatie van deze 

vergadering, op de interclub, op de vele activiteiten die moesten gecanceld 

worden. Troost u met de gedachte dat alles hierbij in het niets verdwijnt met 

de situatie waarbij we persoonlijk getroffen werden bvb door ziekte, 

werkloosheid of erger nog het verlies van een naaste.  

Liefst van alles hebben we dit alles graag zo snel als mogelijk achter de rug. Er is 

hoop want de evolutie van het aantal besmettingen verloopt in gunstige 

richting maar zolang er geen afdoende geneesmiddelen zijn en een vaccin zal 

dit virus als een zwaard van Damocles boven ons hoofd blijven hangen en moet 

elke organisatie onder voorbehoud gepland worden. Zo ook met de criteriums 

en onze interclub voor komend seizoen. Laat ons dus vooral voorzichtig blijven. 

Er is ook goed nieuws. We mochten namelijk een nieuwe club in ons midden 

verwelkomen: TTC Kortenaken. En als ik zeg nieuw dan bedoel ik echt van 

scratch. Ik heb daar echt een groep gedreven mensen ontmoet en de nodige 

structuur om uit te groeien tot een heuse club. Alle begin is moeilijk en zeker 

niet onder de omstandigheden die we gekend hebben maar het spreekt voor 

zich dat we vanuit de provincie dergelijke initiatieven alleen maar kunnen 

toejuichen. Hopelijk kunnen zij na de onderbreking van de laatste maanden de 

draad weer oppikken en het komende seizoen geleidelijk aan een actievere rol 

spelen binnen ons verbond. 

Tot slot rest er mij alleen nog u allen te bedanken voor uw inzet en 

engagement om in onze provincie tafeltennis mogelijk te maken. Het is niet 

omdat we met bepaalde zaken vroeger gestopt zijn dat het er gemakkelijker op 

werd. Dit was trouwens ook zo voor het werk binnen het PC en ik wil met deze 

ook  alle pc-leden individueel bedanken voor het geleverd werk. 

Dank u wel allemaal 

Danny Decupere 


